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SKRIVELSE 
Fritidsgården i Rågsved är en viktig verksamhet i området och en del av det förebyggande 
arbetet för att minska risken för att barn och unga dras in i kriminalitet. Stockholms fritidsgårdar 
ska vara inbjudande och öppna för alla barn och ungdomar. För att verksamheten ska fungera väl 
och vara utvecklande och attraktiv är det av yttersta vikt att ungdomar och personal känner sig 
trygga och välkomna. Därför var det av stor vikt att förvaltningen bedrev ett utvecklingsarbete 
efter att fritidsgården hölls tillfälligt stängd (2019/2020), detta för att kunna garantera just 
tryggheten för både ungdomar och personal när fritidsgården återöppnades. Idag är dock såväl 
ungdomar, föreningar samt föräldrar oroliga för att nuvarande personal ska omflyttas, att erfaren 
personal med upparbetade relationer ersätts med personal som saknar kunskap om både området 
i sig och de ungdomar som deltar i fritidsgårdens verksamhet finner vi oroande.  
 
Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen avseende fritidsgården i 
Rågsved: 
 

 När reviderades förvaltningens långsiktiga utvecklingsplan för fritidsgården samt skiljer 
sig utvecklingsplanen åt beroende på område/fritidsgård? 

 På vilket sätt ingår personalomflyttningar i förvaltningens långsiktiga utveckling av 
fritidsverksamheten? 

 Finns det något underlag som talar för att tryggheten, för såväl ungdomar som personal, 
ökar med denna personalpolitik? 

 Hur har förvaltningen säkrat att dessa personalomflyttningar ej drabbar ungdomar och 
personal negativt i och med att förtrogenhetskunskapen minskar med ny personal som 
saknar viktiga upparbetade relationer? 

 Har förvaltningen gjort någon risk-konsekvensanalys för principen om barnets bästa i och 
med denna förändring? 


